
  

 

Protokół   Nr   XXIV/20   

z   XXIV   sesji   Rady   Miasta   Piły,   

która   odbyła   się   w   dniu   28   kwietnia    2020   r.  

zdalny   tryb   obradowania  

  (czas   trwania   godz.12:00   –15:15)   

 

Ad   1.   

Sprawy   regulaminowe.  

Obrady   XXIV   sesji   Rady   Miasta   Piły   otworzyła    Maria   Kubica   ,   Przewodnicząca   Rady   Miasta   Piły.  

Przewodnicząca  Rady odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego  dotyczącego  ochrony           

danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji  i  utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń                

rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady  Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych               

osobowych  osób  uczestniczących  w  obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych               

danych  ujawnionych  przez  rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych            

osób   spełniany   jest   poprzez:  

● wyemitowanie   przed   rozpoczęciem   każdej   sesji   Rady   Miasta   Piły   planszy   z   treścią   informacji,  

dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych,  

 

● wywieszenie  treści   informacji,   dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych   na   drzwiach  

wejściowych   lokalu,   w   którym   odbywają   się   obrady   sesji   Rady   Miasta   Piły.  

 

Proszę,   aby   każda   osoba   zainteresowana   udziałem   w   obradach   sesji   Rady   Miasta   Piły   zapoznała   się   z  

treścią   informacji”.  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powitała  radnych.  W imieniu  swoim  oraz  pań  i               

panów  radnych  powitała  przedstawicieli  polskich  mediów  i  wszystkich  państwa,  którzy  nas  oglądali             

za   ich   pośrednictwem.   

 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  stwierdziła,  że  jest  quorum  -  pozwalające  na  podejmowanie            

prawomocnych   uchwał.   Obecnych   było   23   radnych.   

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta zapytała  c zy  są  propozycje  do  dzisiejszego             

porządku   obrad.  

Brak   propozycji.  
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Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kazimierza  Sulimę           

wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z  XX  sesji  Rady              

Miasta   Piły.  

Kazimierz  Sulima wiceprzewodniczący  Rady  Miasta odczytał  informację  w  sprawie  protokołu  z            

XX  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z  XX  sesji  Rady  Miasta  Piły  bez                   

odczytania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:58    do   6:00  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta              

poddała  pod  głosowanie  wniosek Kazimierza  Sulimy wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta o           

przyjęcie   protokołu   z   XX   sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.  

 

Rada   przyjęła   wniosek      jednogłośnie:   23    głosy    „za”     (głosowało   23   radnych)  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kazimierza  Sulimę           

wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z  XXI  sesji             

Rady   Miasta   Piły.  

Kazimierz  Sulima wiceprzewodniczący  Rady  Miasta odczytał  informację  w  sprawie  protokołu  z            

XXI  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z  XXI  sesji  Rady  Miasta  Piły  bez                   

odczytania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   8:56   do   9:32  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta              

poddała  pod  głosowanie  wniosek Kazimierza  Sulimy wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta o           

przyjęcie   protokołu   z   XXI   sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.  

 

Rada   przyjęła   wniosek      jednogłośnie:    23   głosy    „za”     (głosowało   23   radnych)  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kazimierza  Sulimę          

wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z  XXII  sesji             

Rady   Miasta   Piły.  

Kazimierz  Sulima wiceprzewodniczący  Rady  Miasta odczytał  informację  w  sprawie  protokołu  z            

XXII  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z  XXII  sesji  Rady  Miasta  Piły  bez                   

odczytania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   12:14   do   13:11  
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W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta              

poddała  pod  głosowanie  wniosek Kazimierza  Sulimy wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta o           

przyjęcie   protokołu   z   XXII   sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.  

 

Rada   przyjęła   wniosek      jednogłośnie:    23    głosy    „za”     (głosowało   23   radnych)  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kazimierza  Sulimę          

wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z  XXIII  sesji             

Rady   Miasta   Piły.  

Kazimierz wiceprzewodniczący  Rady  Miasta odczytał  informację  w  sprawie  protokołu  z  XXIII             

sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z  XXIII  sesji  Rady  Miasta  Piły  bez                  

odczytania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   14:41   do   17:37  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta              

poddała  pod  głosowanie  wniosek Kazimierza  Sulimy wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta o           

przyjęcie   protokołu   z   XXIII   sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.  

 

Rada   przyjęła   wniosek      jednogłośnie:    23    głosy    „za”     (głosowało   23   radnych)  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Porządek   obrad.  

1. Sprawy   regulaminowe.  

2. Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  XX  a            

XXIV   sesją   Rady   Miasta   Piły   -    druk   nr   335.     druk   nr   368.  

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie            

międzysesyjnym,   zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły   -    druk   nr   336.     druk   nr   356.  

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  zarządzenia  Nr  707(120)2020            

Prezydenta  Miasta  Piły  z  dnia  16  kwietnia  2020  r.  w  sprawie  zakazu  korzystania  z  boisk                

sportowych,  placów  zabaw  i  siłowni  plenerowych  zlokalizowanych  na  terenie  miasta  Piły  -             

druk   nr   370.  

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zasad  i  warunków  sytuowania  obiektów  małej              

architektury,  tablic  reklamowych  i  urządzeń  reklamowych  oraz  ogrodzeń,  ich  gabarytów,           

standardów  jakościowych  oraz  rodzajów  materiałów  budowlanych  z  jakich  mogą  być           

wykonane   -    druk   nr   371.  

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców  pierwszeństwa  w              

nabyciu   lokali   użytkowych   wraz   z   udziałami   w   nieruchomościach   wspólnych   -    druk   nr   372.  

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości             
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położonej  przy  ul.  Tucholskiej  w  Pile  w  związku  z  realizacją  roszczenia  wynikającego  z  art.               

209a   ust.   1   ustawy   o   gospodarce   nieruchomościami   -    druk   nr   373.  

8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uzupełnienia  listy  ławników  na  kadencję  w  latach               

2020   -   2023   -    druk   nr   357.  

9. Sprawozdanie  z  realizacji  Rocznego  programu  współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami           

pozarządowymi   na   2019   rok.   -    druk   nr   358.  

10.Stan  bezpieczeństwa  w  Pile  - druk  nr  362. druk  nr  363. druk  nr  364. druk  nr  365. druk  nr                    

366.     druk   nr   367.  

11. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  dyrektora             

Publicznego   Przedszkola   Nr   ***   64-920   Piła   -    druk   nr   340.  

12. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  Stowarzyszenia           

Obywatelskie   Inicjatywy   Europejskie   z   siedzibą   w   Pile   -    druk   nr   341.  

13. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Stowarzyszenia  Przyjaciół            

Sołectwa  Kotuń  i  Gminy  Szydłowo  z  dnia  7  stycznia  2020  roku  w  sprawie  budowy  ścieżki                

pieszo-rowerowej   -    druk   nr   342.  

14. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  mieszkańca  Gminy  Piła  -              

druk   nr   343.  

15. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  I  Zastępcy             

Prezydenta   Miasta   Piły   -    druk   nr   359.  

16. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  dyrektora             

Miejskiego   Zakładu   Gospodarki   Mieszkaniowej   w   Pile   -    druk   nr   360.  

17. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  wniosku  według  właściwości  - druk              

nr   361.  

18. Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań   -    druk   nr   337.    druk   nr   369.  

19.Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje.  

20.Zamknięcie   obrad.  

*  Anonimizacja  danych  osobowych  na  podstawie  art.  5  ust.  1  i  2  ustawy  z  dnia  6  września  2001  r.  o                     
dostępie  do  informacji  publicznej  (Dz.  U.  z  2018  r.  poz.  1830)  oraz  art.  24  ust.  1  rozporządzenia                  
Parlamentu  Europejskiego  i  Rady  (UE)  2016/679  z  27  kwietnia  2016  r.  w  sprawie  ochrony  osób                
fizycznych  w  związku  z  przetwarzaniem  danych  osobowych  i  w  sprawie  swobodnego  przepływu             
takich  danych  oraz  uchylenia  dyrektywy  95/46/WE  (ogólne  rozporządzenie  o  ochrony  danych)  -             
Dziennik   Urzędowy   Unii   Europejskiej   -   4.5.2016   L   119/1.  

 

Ad.   2   

Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  między  XX  a  XXIV  sesją              

Rady   Miasta   Piły.   

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica  zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do  przedstawionej             

informacji?  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   25:30   do   26:03  

 

Nie   było   zgłoszeń   w   tym   punkcie   porządku   obrad.   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  
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Ad .   3   

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,             

zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do  przedstawionego             

sprawozdania?  

 

Roman   Szarzyński   Sekretarz   Gminy    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   26:41   do   28:09  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   28:29   do   30:52  

 

Roman   Szarzyński   Sekretarz   Gminy    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   30:58   do   31:38  

 

Łukasz   Czarny   radca   prawny     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   31:53   do   35:49  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   36:05   do   37:04  

 

Łukasz   Czarny   radca   prawny     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   37:11   do   39:22  

 

Radny   Zbigniew   Pyziak     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   39:40   do   40:39  

 

Radny   Marek   Andruszkiewicz       zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   40:59   do   41:46  

 

Radny   Marek   Toboła     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   41:55   do   45:11  

 

Radna   Teresa   Kasior     zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   45:27   do   46:57  
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Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   47:18   do   47:56  

 

Radny   Marek   Toboła     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   48:02   do   49:53  

 

Dr   Piotr   Głowski   Prezydent   Miasta   Piły     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   50:21   do   1:05:24  

 

Ewelina   Ślugajska   Skarbnik   Gminy    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:05:32   do   1:10:51  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:11:03   do   1:13:18  

 

Dr   Piotr   Głowski   Prezydent   Miasta   Piły     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:13:25   do   1:22:08  

 

Radny   Lucjan   Szutkowski     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:22:28   do   1:24:15  
 
Sprawozdanie    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   4.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  zarządzenia  Nr  707(120)2020  Prezydenta             

Miasta  Piły  z  dnia  16  kwietnia  2020  r.  w  sprawie  zakazu  korzystania  z  boisk  sportowych,  placów                 

zabaw   i   siłowni   plenerowych   zlokalizowanych   na   terenie   miasta   Piły.  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    powiedziała ,   że    projekt   uchwały   na   wspólnym  

posiedzeniu   komisji   przedstawił    Roman   Szarzyński   Sekretarz   Gminy   Piła.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego  przewodniczącego           

Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:25:20   do   1:25:36  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,  przewodniczącego          

Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz , przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:25:41   do   1:25:55  
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Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:26:09   do   1:26:36  

 

Rada  podjęła  uchwałę  wraz  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,            

(głosowało   22   radnych)   1   radny   nieobecny   

Uchwała   nr   XXIV/254/20    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   5.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zasad  i  warunków  sytuowania  obiektów  małej              

architektury,  tablic  reklamowych  i  urządzeń  reklamowych  oraz  ogrodzeń,  ich  gabarytów,  standardów            

jakościowych   oraz   rodzajów   materiałów   budowlanych   z   jakich   mogą   być   wykonane.  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała ,  że  projekt  uchwały  przedstawiła  na             

wspólnej   komisji    Iwona   Wojtecka   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego  przewodniczącego           

Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformował ,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:29:15   do   1:31:02  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:31:10   do   1:31:38  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powiedziała  że  chciałaby  wprowadzić  poprawki  do             

projektu  uchwały  i  załącznika  nr  2, nie  zmieniające  merytorycznie  treści  uchwały  oraz  treści              

załącznika,    polegające   na   oczywistej   omyłce   pisarskiej.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:32:04   do   1:34:58  

Wniosek  formalny Marii  Kubicy  -  przewodniczącej  Rady  Miasta dotyczący  wyrażenia  zgody  na             

głosowanie   łącznie   nad   grupą   poprawek   wraz   z   autopoprawką.   

 

Rada  podjęła  wniosek  formalny  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,  (głosowało  22            

radnych)   1   radny   nieobecny   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poddała  pod  głosowanie  wprowadzenie  poprawek            
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do   projektu   uchwały.  

Rada   zagłosowała   za   wprowadzeniem   poprawek   do   projektu   uchwały   i   do   załącznika   nr   2  

wynikiem   głosowania:    22   głosów   „za”,   (głosowało   22   radnych)   1   radny   nieobecny.   

 

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:41:13   do   1:42:18  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:42:24   do   1:46:07  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:46:18   do   1:48:41  

 

Iwona   Wojtecka   dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:49:04   do   1:50:48  

 

Dr   Piotr   Głowski   Prezydent   Miasta   Piły     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:51:05   do   1:59:22  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   2.   

  
Załącznik   nr   2   
 
Rozstrzygnięcie   o   sposobie   rozpatrzenia   nieuwzględnionych   uwag   wniesionych   do   projektu   uchwały   w  

sprawie   zasad   i   warunków   sytuowania   obiektów   małej   architektury,   tablic   reklamowych   i   urządzeń  

reklamowych   oraz   ogrodzeń,   ich   gabarytów,   standardów   jakościowych   oraz   rodzajów   materiałów  

budowlanych   z   jakich   mogą   być   wykonane   

 

Rada  podjęła  załącznik  nr  2  z  poprawkami  wynikiem  głosowania:  16  głosów  „za”,  3  głosy               

przeciw,   4   głosy   wstrzymujące   się    (głosowało   23   radnych)  

Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   załącznik   nr   1.  
 
Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   projekt   uchwały   wraz   z   załącznikami   nr   1,   nr   2  
 

Rada  podjęła  uchwałę  wraz  z  autopoprawką  i  poprawkami  wynikiem  głosowania:  16            

głosów   „za”,   3   głosy   przeciw,   4   głosy   wstrzymujące   się    (głosowało   23   radnych)  

Uchwała   nr   XXIV/255/20    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Przewodnicząca   Rady   zarządziła   10   minutową   przerwę.  

...  

Wznowienie   obrad.  
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Ad.6  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców  pierwszeństwa  w  nabyciu               

lokali   użytkowych   wraz   z   udziałami   w   nieruchomościach   wspólnych.   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała ,  że  projekt  uchwały  przedstawiła  na             

wspólnej   komisji    Monika   Łukomska   dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,  przewodniczącego          

Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz , przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że         

komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  6  głosów „ za ”  1  głos             

„    wstrzymujący   się ” .   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:14   do   1:37   (2   część   nagrania)  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie  

uchwały.  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  ,            

(głosowało   20    radnych)   3   radnych   nieobecnych.  

 

Uchwała   nr   XXIV/256/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

  Ad   7.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej              

przy  ul.  Tucholskiej  w  Pile  w  związku  z  realizacją  roszczenia  wynikającego  z  art.  209a  ust.  1  ustawy                  

o   gospodarce   nieruchomościami.   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała ,  że  projekt  uchwały  przedstawiła  na             

wspólnej   komisji    Monika   Łukomska   dyrektor   wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,  przewodniczącego          

Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz , przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   wynikiem   jednogłośnie   pozytywnym.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:42   do   3:50   (2   część   nagrania)  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   4:08   do   7:11    (2   część   nagrania)  
 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie  

uchwały.  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  3  głosy             

głosy    „ wstrzymujące   się ”     (głosowało   21   radnych)   1   radny   nieobecny.  
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Uchwała   nr   XXIV/257/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   8.  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uzupełnienia  listy  ławników  na  kadencję  w  latach  2020  -                 

2023   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Kamę  Frąckowską-Pilarską  o           

przedstawienie   opinii   zespołu   do   wyboru   ławników   

Kama  Frąckowska-  Pilarska  przewodnicząca  zespołu  do  wyboru  ławników  przedstawiła          

opinię   zespołu   do   wyboru   ławników.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   9:36   do   11:29   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,  przewodniczącego          

Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz , przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   11:39   do   11:48   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego  przewodniczącego           

Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   11:57   do   12:16   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poinformowała,  że w  głosowaniu  tajnym  radni             

głosują   za   pomocą   systemu   web.rada24.pl,   przy    czym   każdorazowo   Rada   ustala   sposób   głosowania.  

Zaproponowała,   aby   elektroniczny   sposób   głosowania   przedstawiał   się   następująco:  

- Mamy  5  kandydatek  na  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Pile,  w  tym  1  do  orzekania  w                 

sprawach   z   zakresu   prawa   pracy.   

- Głosowanie  odbywać  się  będzie  w  sposób  tajny,  oddzielnie  na  każdą  z  kandydatek.             

Przewodnicząca  Rady  zarządzi  głosowanie  tajne  w  pierwszej  kolejności  nad  kandydatką  do            

orzekania  w  sprawach  z  zakresu  prawa  pracy,  następnie  zostanie  przeprowadzone  głosowanie            

tajne   osobno   nad   4   kandydatkami   na   ławników   do   Sądu   Rejonowego.   

- Technicznie  głosowanie  polegać  będzie  na  tym,  że  Przewodnicząca  zarządzi  głosowanie  na            

wybór  konkretnej  kandydatki,  a  radni  korzystając  z  systemu  web.rada24.pl  dokonają  wyboru            

poprzez  naciśnięcie  przy  nazwisku  każdej  kandydatki,  przycisku  ,,tak”  opowiadając  się  za            

wyborem  lub  przycisku  „nie”  opowiadając  się  w  ten  sposób  przeciwko  wyborowi  tej             

kandydatki  na  ławnika.  Przy  głosowaniu  radni  nie  podnoszą  ręki.  Taki  sposób  będzie             

obowiązywał  przy  każdej  z  kandydatek.  Kandydatkę  na  ławnika  uważa  się  za  wybraną,  jeżeli              

w   głosowaniu   uzyskała   więcej   głosów   na,,tak’’   od   sumy   głosów   na   ,,nie’’.  

- Wyżej   wymieniony   system   gwarantuje   pełną   tajność   i   anonimowość,   generuje   bowiem   dane  

liczbowe,   obrazujące   ilość   oddanych   głosów,   nie   pokazuje   indywidualnych   wyników  

głosowania.  
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- Po  zakończeniu  procesu  głosowania,  wybrane  kandydatki  zostaną  wpisane  w  rubryki  do            

projektu   uchwały.  

- Ponieważ  rada  ustala  sposób  głosowania,  wnioskuję  przegłosować,  iż  radny  dokonuje  wyboru            

poprzez  naciśnięcie  przy  nazwisku  każdej  kandydatki,  przycisku  ,,tak”  opowiadając  się  za            

wyborem  lub  przycisku  „nie”  opowiadając  się  w  ten  sposób  przeciwko  wyborowi  tej             

kandydatki   na   ławnika.  

Uchwała  zawierająca  imienny  wykaz  wybranych  ławników,  będzie  w  sposób  formalny,  podejmowana            

przez   radę   w   głosowaniu   jawnym.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   12:29:00   do   14:51   (2   część   nagrania)  

 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica postawiła  wniosek  o  przegłosowanie          
przedstawionego   sposobu   głosowania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   14:52   do   15:56   (2   część   nagrania)  
 
Rada  przyjęła  wniosek  jednogłośnie:  22  głosy  „za”  (głosowało  22  radnych)  1  radny             

nieobecny   

Przewodnicząca   Rady    poddała   pod   głosowanie   kandydatkę   na   ławnika   do   Sądu   Rejonowego   w  

Pile,   do   orzekania   w   sprawach   z   zakresu   prawa   pracy   -   kandydatka   Joanna   Borysławska.  

Liczba   głosów   oddanych   na   kandydatkę:   za   wyborem   23   głosy,   przeciw   wyborowi   0  

głosów.  

Przewodnicząca   Rady    poddała   pod   głosowanie   kandydatkę   na   ławnika   do   Sądu   Rejonowego   w   Pile  

-   kandydatka   Anna   Agata   Fertikowska.  

Liczba   głosów   oddanych   na   kandydatkę:   za   wyborem   23   głosy,   przeciw   wyborowi   0  

głosów.  

Przewodnicząca   Rady    poddała   pod   głosowanie   kandydatkę   na   ławnika   do   Sądu   Rejonowego   w   Pile  

-   kandydatka   Wiesława   Maria   Kucznier.  

Liczba   głosów   oddanych   na   kandydatkę:   za   wyborem   23   głosy,   przeciw   wyborowi   0  

głosów.  

Przewodnicząca   Rady    poddała   pod   głosowanie   kandydatkę   na   ławnika   do   Sądu   Rejonowego   w   Pile  

-   kandydatka   Elżbieta   Cecylia   Stolarek.  

Liczba   głosów   oddanych   na   kandydatkę:   za   wyborem   23   głosy,   przeciw   wyborowi   0  

głosów.  

Przewodnicząca   Rady    poddała   pod   głosowanie   kandydatkę   na   ławnika   do   Sądu   Rejonowego   w   Pile  

-   kandydatka   Hanna   Barbara   Szuster-Marzec.  

Liczba   głosów   oddanych   na   kandydatkę:   za   wyborem   23   głosy,   przeciw   wyborowi   0  

głosów.  

Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie   uchwały   wraz   z   autopoprawką.  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,  (głosowało            

23   radnych)  
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Uchwała   nr   XXIV/258/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   9.   

Sprawozdanie  z  realizacji  Rocznego  programu  współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami           

pozarządowymi   na   2019   rok.  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powiedziała,  że  sprawozdanie  przedstawiła  na            

wspólnej  komisji Teresa  Jakubowska  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy           

Europejskich.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   23:45   do   24:25   (2   część   nagrania)  

 

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    otworzyła   dyskusję   

Brak   chętnych   do   dyskusji.  

 

Sprawozdanie   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   10.  

Stan   bezpieczeństwa   w   Pile  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powiedziała,  że radni  otrzymali  drogą  e-mailową              

materiały,   dotyczące   stanu   bezpieczeństwa,   przygotowane   przez:   

● Powiatowego   Inspektora   Nadzoru   Budowlanego,  

● Prokuraturę   Rejonową   w   Pile,  

● Powiatową   Stację   Sanitarno-   Epidemiologiczną   w   Pile,  

● Komendę   Powiatową   Policji   w   Pile,  

● Komendę   Powiatową   Państwowej   Straży   Pożarnej   w   Pile,  

● Straż   Miejską   w   Pile.  

Stan  bezpieczeństwa  przedstawił  radnym  na  wspólnej  komisji Wojciech  Nosek  Komendant  Straży            

Miejskiej   w   Pile.  

Ad   11.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  dyrektora  Publicznego              

Przedszkola   Nr   ***   64-920   Piła.  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powiedziała,  że projekt  uchwały  przedstawiła  na             

wspólnej   komisji    Wioletta   Stalęga   Przewodnicząca   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji.  

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   25:39   do   26:02   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         
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komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   26:10   do   26:16   (2   część   nagrania)  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie   

uchwały.   
 

Rada   podjęła   uchwałę   z   autopoprawką   wynikiem   głosowania:23   głosów   „za”,   (głosowało  

23   radnych)  

Uchwała   NR   XXIV/259/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   12.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  Stowarzyszenia  Obywatelskie            

Inicjatywy   Europejskie   z   siedzibą   w   Pile.  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powiedziała,  że projekt  uchwały  przedstawiła  na             

wspólnej   komisji    Wioletta   Stalęga   Przewodnicząca   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   27:35   do   27:59   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza przewodniczącego           

Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,        

że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  większością  głosów  .  (1  głos „ wstrzymujący  się ”  1                

głos    „ przeciw ” )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   28:02   do   28:14   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego  przewodniczącego           

Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   28:26   do   28:42   (2   część   nagrania)  

 

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    otworzyła   dyskusję   nad   projektem   uchwały.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   28:46   do   29:02   (2   część   nagrania)  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   29:03   do   31:45   (2   część   nagrania)  

Wioletta   Stalęga   Przewodnicząca   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji    zabrała   głos .  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   31:54   do   33:17   (2   część   nagrania)  

Radny   Lucjan   Szutkowski    zabrał   głos .  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   33:26   do   34:46   (2   część   nagrania)  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  
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Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   34:52   do    35:34   (2   część   nagrania)  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie   

uchwały.   

 

Rada   podjęła   uchwałę   z   autopoprawką   wynikiem   głosowania:15    głosów   „za”,   3   głosy  

„wstrzymujące   się”   5   głosów   „przeciw”    (głosowało   23    radnych)  

Uchwała   NR   XXIV/260/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   13.  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  Stowarzyszenia  Przyjaciół  Sołectwa             

Kotuń   i   Gminy   Szydłowo   z   dnia   7   stycznia   2020   roku   w   sprawie   budowy   ścieżki   pieszo-rowerowej.   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powiedziała,  że projekt  uchwały  przedstawiła  na             

wspólnej   komisji    Wioletta   Stalęga   Przewodnicząca   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   36:37   do   37:07   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   37:14   do   37:24   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza przewodniczącego           

Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,        

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   większością   głosów.   (5   głosów     „ za ”     2   głosy    „ przeciw ” )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   37:32   do   37:42   (2   część   nagrania)  

 

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    otworzyła   dyskusję   nad   projektem   uchwały.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   37:45   do   37:56   (2   część   nagrania)  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie   

uchwały.   

 

Rada   podjęła   uchwałę   z   autopoprawką   wynikiem   głosowania:   21   głosów   „za”,   1   głos  

„przeciw”    1   radny   nieobecny   (głosowało   22    radnych)  

Uchwała   NR   XXIV/261/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   14.   
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Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   rozpatrzenia   wniosku   mieszkańca   Gminy   Piła.  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powiedziała,  że projekt  uchwały  przedstawiła  na             

wspólnej   komisji    Wioletta   Stalęga   Przewodnicząca   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   39:17   do   39:40   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza przewodniczącego           

Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,        

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   39:42   do   39:50   (2   część   nagrania)  

 

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    otworzyła   dyskusję   nad   projektem   uchwały.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   39:52   do   40:07   (2   część   nagrania)  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie   

uchwały.   

 

Rada   podjęła   uchwałę   z   autopoprawką   wynikiem   głosowania:   22   głosów   „za”,   1   głos  

„wstrzymujący   się”    (głosowało   23   radnych)  

Uchwała   NR   XXIV/262/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   15.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  I  Zastępcy  Prezydenta              

Miasta   Piły.  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powiedziała,  że projekt  uchwały  przedstawiła  na             

wspólnej   komisji    Wioletta   Stalęga   Przewodnicząca   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   41:06   do   41:34   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   41:38   do   41:45   (2   część   nagrania)  

 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

 
Rada   podjęła   uchwałę   z   autopoprawką   wynikiem   głosowania:   23   głosów   „za”,    (głosowało  

15  



  

 

 

 

23   radnych)  

Uchwała   nr   XXIV/263/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   16.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  dyrektora  Miejskiego              

Zakładu   Gospodarki   Mieszkaniowej   w   Pile.   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powiedziała,  że projekt  uchwały  przedstawiła  na             

wspólnej   komisji    Wioletta   Stalęga   przewodnicząca   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   42:38   do   43:02   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   43:03   do   43:08   (2   część   nagrania)  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

 

Rada   podjęła   uchwałę   z   autopoprawką   wynikiem   głosowania:   23   głosów   „za”,    (głosowało  

23   radnych)  

Uchwała   nr   XXIV/264/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   17.   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   przekazania   wniosku   według   właściwości.  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powiedziała,  że projekt  uchwały  przedstawiła  na             

wspólnej   komisji    Wioletta   Stalęga   przewodnicząca   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   44:06   do   44:28   (2   część   nagrania)  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza przewodniczącego           

Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,        

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   44:30   do   44:37   (2   część   nagrania)  

 

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    otworzyła   dyskusję   nad   projektem   uchwały.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   44:39   do   44:47   (2   część   nagrania)  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie   
uchwały.   
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Rada   podjęła   uchwałę   z   autopoprawką   wynikiem   głosowania:   23   głosów   „za”,    (głosowało  

23   radnych)  

Uchwała   NR   XXIV/265/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   18.   

Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań.   

Interpelacje  wraz  z  udzielonymi  odpowiedziami  dostępne  są  na  stronie  internetowej www.bip.pila.pl            

w   zakładce   Rada   Miasta   Piły.  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   46:18   do    48:21   (2   część   nagrania)  

 

Radny   Kazimierz   Sulima    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   48:54   do    49:56   (2   część   nagrania)  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   50:36   do    53:38   (2   część   nagrania)  

 

Ad.19  

Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   54:02    do   1:02:50   (2   część   nagrania)  

 

Maria   Kubica   Przewodnicząca   Rady   Miasta    poinformowała   że   7   maja   2020   r.   kończy   się   IV  

kadencja   działalności   ,,Gminnej   Rady   Działalności   Pożytku   Publicznego   Miasta   Piły”.   Termin  

zgłaszania   kandydatów   upływa   z   dniem   7   kwietnia   2020   r.  

Gminna   Rada   Działalności   Pożytku   Publicznego   Miasta   Piły   składa   się   z   13   członków   w   tym   3   jej  

członków   wskazuje   Rada   Miasta   Piły.  

Aktualnie   Radę   Miasta   Piły   reprezentują   radni:   Urszula   Kaczmarek,   Włodzimierz   Bystrzycki   i   Ryszard  

Małecki.  

Przewodnicząca   Rady   Miasta    zgłosiła   kandydaturę   Urszuli   Kaczmarek,   Włodzimierza  

Bystrzyckiego   i   Ryszarda   Małeckiego,   jednocześnie   zapytała   radnych   czy   wyrażają   zgodę   na   pracę   w  

Gminnej   Radzie   Pożytku   Publicznego,   poprosiła   radnych   o   propozycje.  

Radny   Tomasz   Słoboda    zgłosił   kandydaturę   radnej   Gabrieli   Milskiej   oraz   swoją   osobę.  

Przewodnicząca   Rady   Miasta    zapytała   radną   Gabrielę   Milską   i   radnego   Tomasza   Słobodę   czy  

wyrażają   zgodę   na   pracę   w   Gminnej   Radzie   Pożytku   Publicznego   i   jednoczśnie   zamknęła   listę  

zgłoszeń.  

Zgłoszeni   radni   wyrazili   zgodę   na   pracę   w   Gminnej   Radzie   Pożytku   Publicznego.  
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Przewodnicząca   Rady   Miasta    poddała   pod   głosowanie   kandydaturę   Urszuli   Kaczmarek.  

Liczba   głosów   oddanych   na   kandydatkę:   ,,za   16”,   przeciw   ,,2”,   wstrzymujących   się,,3”  

Przewodnicząca   Rady   Miasta    poddała   pod   głosowanie   kandydaturę   Włodzimierza   Bystrzyckiego.  

Liczba   głosów   oddanych   na   kandydata:   za   ,,17”,   przeciw   ,,1”,   wstrzymujących   się,,5”  

Przewodnicząca   Rady   Miasta    poddała   pod   głosowanie   kandydaturę   Ryszarda   Małeckiego.  

Liczba   głosów   oddanych   na   kandydata:   za   ,,16”,   przeciw   ,,0”,   wstrzymujących   się,,7”  

Przewodnicząca   Rady   Miasta    poddała   pod   głosowanie   kandydaturę   Gabrieli   Milskiej.  

Liczba   głosów   oddanych   na   kandydatkę:   za   ,,11”,   przeciw   ,,7”,   wstrzymujących   się,,5”  

Przewodnicząca   Rady   Miasta    poddała   pod   głosowanie   kandydaturę   Tomasza   Słobody.  

Liczba   głosów   oddanych   na   kandydata:   ,,za   14”,   przeciw   ,,4”,   wstrzymujących   się   ,,5”   

 

W   wyniku   głosowania   Gminną   Radę   Działalności   Pożytku   Publicznego   Miasta   Piły   -   V   kadencji  

reprezentują   radni:   Urszula   Kaczmarek,   Włodzimierz   Bystrzycki   i   Ryszard   Małecki.  

 

Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:03:57    do   1:04:11   (2   część   nagrania)  

 

Radny   Tomasz   Słoboda     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:04:19    do   1:04:30   (2   część   nagrania)  

 

Radny   Grzegorz   Płachta    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:04:48    do   1:06:04   (2   część   nagrania)  

 

Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:06:38    do   1:12:13   (2   część   nagrania)  

Ad   20.   

Zamknięcie   obrad  

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady  Miasta            

Piły   zakończyła   obrady   XXIV   sesji   Rady   Miasta   Piły.   

  

        Protokół   Sporządziła  Przewodnicząca    Rady   Miasta   Piły  

/-/Aleksandra   Nowotna-Wypuść                                               /-/   Maria   Kubica   
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